

如何換領優惠？

1. 進入 Superga 網店
2. 選購所需產品，加入購物車
3. 結帳時使用優惠碼即享折扣優惠

-
1. 於 Superga 門市 (只限銅鑼灣店)
 2. 選購所需產品
 3. 付款前向職員出示電子優惠券以享用優惠

銅鑼灣店:

地址: 香港銅鑼灣軒尼詩道 500 號希慎廣場 4 樓 422A

營業時間：上午 11:30 - 晚上 9:00

How to redeem offers?

1. Enter Superga eShop
2. Select products and add to cart
3. Input promo code when proceeding checkout to enjoy discount

-
1. Visit Superga store to redeem offers (Only available in Causeway Bay store)
 2. Select products
 3. Show e-coupon to staff upon checkout

Causeway Bay store:

Address: 422A, 4/F, Hysan Place, 500 Hennessy Road, Causeway Bay, Hong Kong Island

Opening Hours: 11:30AM - 9:00PM



條款及細則

- 此優惠適用由 2021 年 12 月 3 日至 2022 年 11 月 30 日。
- 此優惠需於 2022 年 11 月 30 日晚上 11:59 前使用，逾期無效。
- 訂單滿港幣\$400 免費送貨至順豐自取地點/訂單滿港幣\$600 免費送貨到任何地點。
- 此優惠不可與其他優惠同時使用。
- 如有任何爭議，Superga 保留最終決定權。
- 此優惠由 Superga 提供，如有任何查詢，請直接與 Superga 聯絡。

Terms and conditions

- The promotion offer valid from 3 December 2021 until 30 November 2022.
- The promotion offer is valid for redemption until 23:59pm, 30 November 2022, after which it will be invalid.
- Free delivery to SF self-pick up location upon purchase HK\$400 on order/ Free delivery to any location upon purchase HK\$600 on order.
- Cannot be used in conjunction with any other offers.
- In case of any disputes, Superga reserves the right for final decision.
- The promotion offer is provided by Superga, for any enquiries, please contact Superga directly.